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PROTOKÓŁ NR XVI/2020 

z Nadzwyczajnej Sesji Rady Gminy Lipka 

odbytej dnia 18 marca 2020 roku 

w Urzędzie Gminy w Lipce 

 
 

Sesja odbyła się w godzinach 1000 – 1143 

 
Udział wzięli: 
 

• 10 radnych    

Lista obecnos ci stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 
 
Obecni: 
 
Przemysław Kurdzieko  Wo jt Gminy Lipka 

Anna Orzechowska  Sekretarz Gminy Lipka 

Barbara Marzec  Skarbnik Gminy Lipka 

 

 
Termin, miejsce i porządek obrad podane zostały do publicznej wiadomos ci w sposo b 
zwyczajowo przyjęty – załącznik nr 2 do protokołu. 
 
1. Otwarcie sesji. 
 
Otwarcia szesnastej Nadzwyczajnej Sesji Rady Gminy Lipka dokonał Przewodniczący 
Rady Gminy Lipka Piotr Wandas, kto ry przywitał Wo jta Gminy Lipka Przemysława 
Kurdzieko, Panią Sekretarz Annę Orzechowską, Panią Skarbnik Barbarę Marzec oraz 
wszystkich radnych. 
Przewodniczący Rady Gminy Lipka poinformował radnych, z e Wo jt Przemysław 
Kurdzieko zwro cił się do niego z pismem w dniu 17 marca o zwołanie Nadzwyczajnej Sesji 
Rady Gminy Lipka w związku z  dofinansowaniem zadania „Budowa hali sportowej wraz 
z łącznikiem do szkoły podstawowej i infrastrukturą techniczną na działce nr 121/7             
w Lipce, gm. Lipka” – dotacja z Ministerstwa sportu i Turystyki przyznana na 2020 rok.  
 
2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 
 
Prowadzący obrady stwierdził, z e na 15 radnych według listy obecnos ci w posiedzeniu 
uczestniczy 10 radnych wobec czego Rada Gminy Lipka jest władna podejmowac  
prawomocne uchwały. 
 
3. Przyjęcie porządku obrad. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Lipka Piotr Wandas poinformował, z e w zarządzeniu                  
z dnia 17 marca 2020 roku przedstawiony został porządek obrad. Zapytał, czy są 
propozycje jego zmiany? Nikt z obecnych nie zgłosił z adnych zmian. 
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Przewodniczący Rady Gminy Lipka Piotr Wandas zarządził głosowanie w sprawie 
przyjęcia porządku obrad. 
 
 „za”               10 głosów  (M. Adamowska, K. Jaszczyk, A. Kaszubowska, A. Klimek, 
H. Kowalska, Ł. Kwas niak, R. Pacholik, D. Polak, P. Tuschik, P. Wandas) 
„przeciw”  0 głosów, 
„wstrzymało się” 0 głosów. 
Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 
 

W głosowaniu brało udział 10 radnych (nieobecni: M. Chabros, Z. Bukowski, T. 
Kowalski, K. Małaszniak, K. Olczak) 
 
Załącznik nr 3 do niniejszego protokołu 
 
4. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Lipka Piotr Wandas poinformował, z e protoko ł z XV Sesji 
Rady Gminy Lipka był do wglądu w Urzędzie Gminy, w Biurze Rady- poko j nr 1. Został 
ro wniez  przesłany drogą elektroniczną wszystkim radnym. Do dnia sesji nie wpłynęły 
uwagi do protokołu, w związku z tym zaproponował głosowanie nad jego przyjęciem. 
„za”   10 głoso w   (M. Adamowska, K. Jaszczyk, A. Kaszubowska, A. Klimek, 
H. Kowalska, Ł. Kwas niak, R. Pacholik, D. Polak, P. Tuschik, P. Wandas) 
„przeciw”  0 głoso w, 
„wstrzymało się” 0 głoso w.  
W głosowaniu brało udział 10 radnych (nieobecni: M. Chabros, Z. Bukowski, T. Kowalski, 

K. Małaszniak, K. Olczak) 

Radni jednogłos nie przyjęli protoko ł z poprzedniej Sesji Rady Gminy Lipka  Nr XV/20. 
 
 
5. Informacja Wójta oraz Przewodniczących Komisji Rady Gminy Lipka                                    
z działalności w okresie międzysesyjnym.  
 
Przewodniczący Komisji Oświaty Kultury i Sportu Pan Paweł Tuschik poinformował 
wszystkich, z e Komisja nie obradowała od czasu poprzedniej sesji.  
Wiceprzewodniczący Komisji Rewizyjnej Pan Ryszard Pacholik poinformował 
wszystkich, z e Komisja nie obradowała w ostatnim czasie. Radny wspomniał, z e za odpady 
komunalne od 01 kwietnia będzie wzrost stawki o 100%. Dodał ro wniez , z e do Związku 
chce powro cic  Krajenka i Okonek.  
Przewodnicząca Komisji Socjalnej i Porządku Publicznego Danuta Polak 
poinformowała radnych, z e Komisja ro wniez  nie obradowała w ostatnim czasie.  
Wo jt Gminy Lipka poinformował radnych, z e zmiana ustawy wpłynęła na wzrost ceny, 
obowiązek segregacji odpado w komunalnych ro wniez  narzuciła ustawa. W związku               
z czym z dniem 01 kwietnia biez ącego roku kaz dy mieszkaniec ma obowiązek segregowac  
odpady komunalne. Na wzrost opłaty za odpady komunalne wpłynęło tez  w znacznym 
stopniu podwyz szenie opłaty s rodowiskowej. Włodarz Gminy dodał, z e w przeciągu 3 lat 
opłata wzrosła z 70,00 zł do 300 zł. Podwyz szone zostało najniz sze wynagrodzenie oraz 
wzrosły ceny za energię elektryczną, a to wszystko ma wpływ na stawkę za odpady 
komunalne. Wo jt dodał, z e maksymalna stawka za odpady komunalne wynosi 33 zł, a u 
nas w Związku od 1 osoby stawka będzie wynosic  25,60 zł. Wo jt dodał, z e stawka w skali 
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kraju jest s rednia. Są niz sze stawki, tam gdzie są spalarnie s mieci. Gospodarz Gminy 
wspomniał, z e Związek przy tej nowej stawce i tak będzie miec  stratę w wysokos ci 50-70 
tys. Związek liczy, z e uda im się s ciągnąc  od mieszkan co w zaległos ci za opłaty, co by 
pokryło tą stratę.  
 Radna Anita Kaszubowska zapytała się Wo jta jak to będzie wyglądało, w jaki 
sposo b mieszkan cy zostaną poinformowani o wzros cie stawki? Wo jt poinformował radną, 
z e kaz dy mieszkaniec zostanie powiadomiony listem poleconym o zmianie wysokos ci 
stawki.  
 Radny Ryszard Pacholik poinformował radnych, z e Krajenka nie będzie miała takiej 
samej stawki jak my, będą musieli negocjowac  stawkę z MZUK Złoto w, nawet jak juz  będą 
w Związku.  
 Wo jt poinformował radnych, z e Sesja odbyła się wczes niej, z uwagi na to, z e szczyt 
zachorowan  ma przypas c  na 27 marca br. (pierwotny termin Sesji). Dodał jeszcze, z e             
w okresie pandemii będziemy się spotykac  na Zdalnej Sesji. Włodarz Gminy dodał, z e dla 
oso b powracających zagranicy obowiązuje 14 dniowa kwarantanna, jak i ro wniez  dla 
członko w tej rodziny.  
 Wo jt wspomniał, z e będzie utrudniony dostęp do lekarzy, a poradnie działające 
przy szpitalu będą zamknięte. Wo jt odradził osobistego kontaktu z lekarzami, dodał, z e 
nalez y się konsultowac  telefonicznie. SOR będzie czynny całodobowo, natomiast szkoły, 
przedszkola, z łobek, biblioteka, Orlik, place zabaw zostały zamknięte. Wo jt wspomniał, z e 
ze względu bezpieczen stwa sołtyso w zaprzestano zbierac  podatki od mieszkan co w. 
Włodarz dodał, z e będzie ro wniez  ograniczony dostęp do Urzędu i ZGK Lipka Sp. z o.o , ze 
względu na bezpieczen stwo, oraz aby zapewnic  ciągłos c  funkcjonowania Urzędu i usług 
komunalnych. Wo jt powiedział, z e okres epidemiologiczny nie zwalnia nas z pomocy 
osobom potrzebującym. Został zakupiony płyn do dezynfekcji, z kto rego będą korzystac  
mieszkan cy przychodzący do Urzędu. Wo jt dodał, z e wszystkie sprawy będzie moz na 
załatwic  telefonicznie, a Urząd pracuje w normalnym trybie. Przy wejs ciu do Urzędu 
znajduje się urna, do kto rej mieszkan cy będą mogli wrzucac  swoje wnioski oraz 
dokumenty kierowane do Urzędu oraz GOPS Lipka. Wo jt powiedział ro wniez , z e 
poinformował policję, z eby mieli na uwadze, aby mieszkan cy nie spotykali się                               
w większych grupach. Gospodarz poprosił ro wniez , aby informowac  go o tym jakby ktos  
z mieszkan co w potrzebował pomocy. Wo jt poprosił ro wniez , aby przestrzegac  
kwarantanny.  
 Wo jt wspomniał, z e otrzymalis my 5 mln dofinansowania z Ministerstwa Sportu na 
budowę hali sportowej, co będzie stanowic  70% dofinansowania. Planowane zakon czenie 
budowy hali sportowej to styczen  2022 roku.  
 Kolejno wspomniał , z e zostały złoz one wnioski  do programu „Pięknieje 
Wielkopolska Wies ” dla sołectw: 
- Trudna na modernizację Sali wiejskiej wraz z otoczeniem 
- Mały Buczek i Potulice na zagospodarowanie placu rekreacyjnego poprzez budowę wiaty 
- w programie Wielkopolska Wiara KGW Scholastykowo oraz sołectwo Trudna 
samodzielnie złoz yły wnioski na zagospodarowanie czasu wolnego dla dzieci i dorosłych.  
 
 

6. Interpelacje, wnioski i zapytania radnych 

  

• Radna Danuta Polak zapytała się czy droga z płyt na Osiedlu Winiarnia będzie ro-
biona?  
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• Radny Ryszard Pacholik powiedział, aby wstrzymac  się z likwidacją gniazd, do 
czasu zakupu koszy na odpady dla mieszkan co w.  

Odpowiedzi na pytania Wójta Gminy Lipka 

• Wo jt poinformował radnych, z e wszystkie prace inwestycyjne będą odkładane do 
wykonania w terminie po z niejszym. Obecnie pracownicy ZGK Lipka Sp. z o.o. będą 
skupiac  się na biez ącej działalnos ci np. na dostarczaniu wody. Pracownicy Zakładu 
pełnią dyz ury, z uwagi na ich bezpieczen stwo.  

• Włodarz Gminy poinformował radnych, z e będą likwidowane gniazda na odpady 
komunalne, z uwagi na to, z e jest u nas PSZOK. Dodał, z e nie widzi potrzeby, aby 
takie punkty istniały.  

 
 
7.  Podjęcie uchwal w sprawie: 
 
 

a) zmiany uchwały budżetowej gminy Lipka na 2020 rok 

 
Skarbnik omo wiła projekt uchwały. Wspomniała, z e:  
 

1) Dochody                         + 1.000.000,00 zł          (po zmianie 27.342.573,93 zł)  
a. dochody biez ące           bez zmian                (po zmianie 26.057.573,93 zł)  
b. dochody majątkowe            + 1.000.000,00 zł       (po zmianie   1.285.000,00 zł) 

Wyszczególnienie Kwota 
Dofinansowanie zadania „Budowa hali sportowej wraz z łącznikiem do szkoły 
podstawowej i infrastrukturą techniczną na działce nr 121/7 w Lipce, gm. Lipka” – 
dotacja z Ministerstwa Sportu i Turystyki przyznana na 2020 rok (rozdz. 92601) 

+ 
1.000.000,00 

2) Wydatki                              + 2.140.000,00 zł     (po zmianie 28.509.487,41 zł) 
a. wydatki biez ące                   +      48.621,45 zł     (po zmianie  25.201.677,71 zł)  
b. wydatki majątkowe              + 2.091.378,55 zł     (po zmianie    3.307.809,70 zł) 

Wyszczególnienie Kwota 
W ramach wydatko w majątkowych dokonano następujących zmian: 

1) zwiększenie planu na zadanie „Przebudowa drogi gminnej Batoro wko – 
Batorowo” (rozdz. 60016) – s rodki na dokumentację i podkłady geodezyjne 

2) utworzenie planu na zadanie „Wykup grunto w w miejscowos ci Wielki 
Buczek, gm. Lipka” (rozdz. 70005) – s rodki na wykup gruntu pod drogę 
gminną i teren przy boisku  

3) utworzenie planu na zadanie „Wykup gruntu w miejscowos ci Mały Buczek” 
(rozdz. 70005) – s rodki na wykup gruntu pod budowę m.in. placu zabaw 

4) zwiększenie planu na zadanie „Zagospodarowanie placu – Mały Buczek” 
(rozdz. 92109) – projekt planowany do realizacji w ramach Wielkopolskiej 
Odnowy Wsi 

5) utworzenie planu na zadanie „Budowa hali  sportowej wraz z łącznikiem do 
szkoły podstawowej i infrastrukturą techniczną na działce nr 121/7 w 
Lipce, gm. Lipka” (rozdz. 92601) Łączny planowany koszt zadania 
10.870.000 zł, w tym: 

- dotacja z MSiT 5.000.000 zł  

 
+ 25.000,00 
 
+ 32.000,00 
 
+ 20.000,00 
 
+ 14.378,55 
 
 
+ 
2.000.000,00 
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                                 (w 2020 r. 1.000.000 zł, w 2021 r. 2.000.000 zł, w 2022 r. 
2.000.000 zł),  
- wkład gminy 5.870.000 zł  
(w 2019 r. 95.000 zł; w 2020 r. 1.000.000 zł, w 2021 r. 2.500.000 zł, w 2022 r. 
2.275.000 zł) 
Zwiększenie planu wydatko w na zakup materiało w w urzędzie gminy – s rodki 
finansowe na zasiek – wiata na pojemniki na odpadki komunalne przy Urzędzie 
Gminy (rozdz.,. 75023) 

+ 5.800,00 

Utworzenie planu na fundusz wsparcia dla Komendy Powiatowej Pan stwowej 
Straz y Poz arnej w Złotowie - dofinansowanie zakupu umundurowania ochronnego 
dla straz ako w (rozdz. 75411) 

+ 6.000,00 

Zwiększenie planu na odsetki od kredyto w i poz yczek – w związku z przeliczeniem 
planowanego zadłuz enia i aktualnego oprocentowania (rozdz. 75702) 

+ 5.000,00 

Utworzenie planu na wymianę rynien na budynku Szkoły Podstawowej w Lipce i 
Z łobka Gminnego w Lipce przy ul. Gajowej (rozdz. 80101)  

+ 4.700,00 

Utworzenie planu na zakup materiało w i usług na funkcjonowanie Klubu Seniora – 
zabezpieczenie s rodko w dla Gminnego Os rodka Pomocy Społecznej w Lipce w celu 
realizacji ww. zadania (rozdz. 85295) 

+ 20.000,00 
 

Zwiększenie planu na zakup materiało w do Z łobka Gminnego w Lipce – 
zabezpieczanie s rodko w na nową bramę wjazdową (rozdz. 85505) 

+ 5.000,00 

Zwiększenie planu wydatko w na zakup usług w zakresie kultury – s rodki m.in. na 
zakup usługi transportowej dla Zespołu Frygi na wyjazd na uroczystos c  82. 
rocznicy ogłoszenia Prawd Polako w spod Znaku Rodła (XVI ogo lnopolska edycja), 
Wrocław - Ostro w Tumski, 8 marca 2020 r (rozdz. 92105) 

+ 4.000,00 

Przesunięcia w ramach zadan  w zakresie kultury fizycznej (rozdz. 92605), tj. 
- zmniejszenie planu dotacji (oszczędnos ci po przeprowadzonym konkursie ofert) 
- zwiększenie planu wydatko w na zakup materiało w i wyposaz enia  

 
- 4.000,00 
+ 2.121,45 

W ramach planu ustalonego wg ustawy o Funduszu Sołeckim dokonano przesunięc  
w ramach poszczego lnych zadan  zgodnie z załącznikiem Nr 6 do uchwały 

 

3) Deficyt  + 1.140.000,00 zł   po zm. 1.163.913,48 zł 
  

4) Przychody:  + 1.140.000,00 zł 
a. Wolne s rodki   +    140.000,00 zł 
b. Kredyt (na Halę sportową)  + 1.000.000,00 zł 

 

Przewodniczący Rady Gminy Lipka Piotr Wandas otworzył dyskusję nad projektem 
uchwały. 
Wo jt poinformował radnych, z e w zeszłym roku został złoz ony wniosek na budowę hali 
sportowej. W ostatnim czasie przyszła umowa do podpisania z Ministerstwa Sportu. Wo jt 
powiedział, z e długo się zastanawiał nad wykonaniem tego zadania z Panią Skarbnik oraz 
z Przewodniczącym Rady Gminy Lipka. Powstałaby hala pełnowymiarowa 20x40 m o 
wysokos ci 7m. Projekt hali zawiera widownię na 300 oso b. Hala byłaby przeznaczona do 
organizowania przero z nych imprez gminnych. Hala zlokalizowana będzie za tzw. klasą 
pod chmurką na ulicy Szkolnej. Ma powstac  łącznik do szkoły. Wo jt dodał, z e będzie jedno 
wspo lne ogrzewanie ze szkołą. Wejs cie gło wne na halę będzie od parkingu. Będą męskie i 
damskie szatnie oraz szatnia dla oso b niepełnosprawnych, mają byc  prysznice, baseny do 
mycia no g, sala fitness oraz siłownia. Przy wejs ciu na halę będą szatnie i toalety. Wo jt 
powiedział, z e w terminie po z niejszym udostępni radnym wizualizację hali sportowej.  
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 Radny Ryszard Pacholik podziękował wszystkim osobom, kto re pracowały nad tym 
wszystkim, aby taka hala sportowa u nas w gminie powstała. Radny dodał, z e w latach 90-
tych jak był dyrektorem były robione podchody do budowy takiej hali. Dlatego tez  radnego 
cieszy fakt, z e sprawy os wiaty zostaną juz  uporządkowane na dobre.  
 Wo jt poinformował radnych, z e jest to praca zespołowa i wszyscy byli 
zaangaz owani na powstanie tego  wniosku. Włodarz Gminy powiedział, z e nie wie jaka 
będzie sytuacja gospodarcza w kraju w najbliz szym czasie, ma tylko nadzieję, z e nie 
pogorszy to funkcjonowania banko w i wszystkich innych instytucji. Wo jt dodał, z e jes li 
chcemy byc  Gminą, kto ra się rozwija, to musimy is c  do przodu. Wspomniał, z e jest 
mno stwo oso b, kto re chcą wynajmowac  sale po południu, u nas tez  będziemy s wiadczyc  
takie usługi.  
 Przewodniczący Rady Gminy Lipka pochwalił Wo jta za szybkie zaangaz owanie              
i złoz enie w przeciągu 2 tygodni wniosku.  
 Skarbnik Barbara Marzec poinformowała radnych, z e na budowę hali musimy 
zaciągnąc  kredyt. Odsetki od tego kredytu wyniosą 2 mln zł. Spłata tego zobowiązania 
nastąpiłaby w 2040 roku. Pani Skarbnik wspomniała, z e w chwili obecnej wskaz niki 
dobrze wychodzą, dodała ro wniez , z e w najgorszym wypadku moz emy miec  program 
naprawczy. W takim przypadku Gmina by funkcjonowała normalnie, tylko nie moglibys my 
poręczac  poz yczek, nie byłoby funduszu sołeckiego, wynagrodzenia byłyby zamroz one, 
nie moglibys my podnosic  diet dla radnych. 
 Wo jt dodał, z e wszystko okaz e się po przetargu, wtedy tez  zapadnie ostateczna 
decyzja. Włodarz powiedział, z e zrobi wszystko, aby nie zaburzyc  funkcjonowania Gminy.  
 Pani Skarbnik dodała, z e od 1 sierpnia jest załoz ona realizacja tego zadania.  
 Wo jt wspomniał, z e spłacimy wczes niej zaciągnięty kredyt na rozbudowę szkoły 
na ulicy Szkolnej w 2024 roku, a potem weszłaby spłata kredytu na halę sportową.  
 Radny Pacholik powiedział, z e jestes my jedyną Gminą, kto ra nie ma 
pełnowymiarowej hali sportowej.  
 Włodarz Gminy dodał, z e na razie odpuszczamy sobie temat budowy os rodka 
zdrowia, z uwagi na to, z e trudno jest w chwili obecnej pozyskac  specjalisto w. Natomiast 
złoz ony zostanie wniosek na budowę windy zewnętrznej.  
Zamknięcie dyskusji. 
Przewodniczący Rady Gminy Lipka Piotr Wandas odczytał projekt uchwały, po czym 
zaproponował głosowanie w sprawie przyjęcia projektu uchwały: 
„za”   10 głosów   (M. Adamowska, K. Jaszczyk, A. Kaszubowska, A. 
Klimek, H. Kowalska, Ł. Kwaśniak, R. Pacholik, D. Polak, P. Tuschik, P. Wandas) 
„przeciw”  0 głosów, 
„wstrzymało się” 0 głosów.  
W głosowaniu brało udział 10 radnych (nieobecni: M. Chabros, Z. Bukowski, T. 
Kowalski, K. Małaszniak, K. Olczak) 
 
Uchwała nr XVI/127/20 w sprawie zmiany uchwały budżetowej gminy Lipka na 2020 
rok stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 
 
 

b) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Lipka na lata 2020 - 2030 

 
Pani Skarbnik omo wiła projekt uchwały. Wspomniała, z e zwiększono plan dochodo w 
biez ących o kwotę 3.599.927 zł, zas  dochodo w majątkowych o kwotę 1.000.000 zł 
(dotacja z Ministerstwa Sportu i Turystyki). 
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Natomiast w 2021 i 2022 roku zwiększono plan dochodo w – dochodo w majątkowych  
z tytułu planowanej dotacji z Ministerstwa Sportu i Turystyki na „Budowę hali  sportowej 
wraz z łącznikiem do szkoły podstawowej i infrastrukturą techniczną na działce nr 121/7 
w Lipce, gm. Lipka” , tj. w 2021 r. 2.000.000 zł, w 2022 r. 2.000.000 zł. Jednoczes nie 
przyjęto dla lat 2031-2040 wskaz nik wzrostu w poszczego lnych latach o 2,5 % dla 
dochodo w z tytułu udziału w PIT i CIT, z tytułu subwencji i dotacji na cele biez ące. 
Natomiast w ramach planu pozostałych dochodo w biez ących przyjęto wskaz nik wzrostu  
w poszczego lnych latach o 2,0 %.  
 W latach 2021 – 2022 zaktualizowano plan wydatko w majątkowych w związku         
z zaplanowaniem przedsięwzięcia pn. „Budowa hali sportowej wraz z łącznikiem do 
szkoły podstawowej i infrastrukturą techniczną na działce nr 121/7 w Lipce, gm. Lipka” , 
tj. w 2021 r. 4.500.000 zł, w 2022 r. 4.275.000 zł.  
W latach 2020 – 2030 zaktualizowano kwotę wydatko w na obsługę długu na podstawie 
aktualnego zadłuz enia i planowanych do zaciągnięcia kredyto w i poz yczek w 2020 roku  
i latach następnych.  Jednoczes nie zaplanowano wydatki na obsługę na lata 2031 – 2040.  

W 2020 roku zwiększono deficyt oraz plan przychodo w o łączną kwotę 1.140.000 
zł, w tym 140.000 zł z tytułu wolnych s rodko w. Jednoczes nie zaplanowano kredyt na 
wkład własny do zadania „Budowa hali sportowej wraz z łącznikiem do szkoły 
podstawowej i infrastrukturą techniczną na działce nr 121/7 w Lipce, gm. Lipka” 
uruchamiany w latach: w 2020 r. w wysokos ci 1.000.000 zł, w 2021 r. w wysokos ci 
2.500.000 zł oraz w 2022 r. w wysokos ci 2.275.000 zł. W kolejnych latach prognozy 
uwzględniono zwiększenie rozchodo w z tytułu spłaty ww. zobowiązan . 
Przewodniczący Rady Gminy Lipka Piotr Wandas otworzył dyskusję nad projektem 
uchwały.  
Nikt nie zabrał głosu.  
Zamknięcie dyskusji. 
Przewodniczący Rady Gminy Lipka Piotr Wandas odczytał projekt uchwały, po czym 
zaproponował głosowanie w sprawie przyjęcia projektu uchwały: 
„za”   10 głosów   (M. Adamowska, K. Jaszczyk, A. Kaszubowska, A. 
Klimek, H. Kowalska, Ł. Kwaśniak, R. Pacholik, D. Polak, P. Tuschik, P. Wandas) 
„przeciw”  0 głosów, 
„wstrzymało się” 0 głosów.  
W głosowaniu brało udział 10 radnych (nieobecni: M. Chabros, Z. Bukowski, T. 
Kowalski, K. Małaszniak, K. Olczak) 
 
Uchwała nr XVI/128/20 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Lipka na lata 2020 – 2030 stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 
 

Wo jt Gminy Lipka poinformował radnych, z e w jego ocenie zakon czenie prac 
budowlanych na przebudowę ulicy Kos ciuszki-Kolejowa do dnia 01 lipca tego roku jest 
nierealne.  Dodał, z e w związku z tą przebudową nie ma większych problemo w. Zostanie 
zrobione os wietlenie ledowe. Na ulicy Ogrodowej ma zostac  zrobiony pas asfaltu oraz 
zrobione tradycyjne os wietlenie uliczne na energię elektryczną.  
 Radny Łukasz Kwas niak zapytał się czy juz  cos  wiadomo z powstaniem Parku 
Krajobrazowego na naszym terenie?  
 Wo jt poinformował radnego, z e na razie nic się nie dzieje w tej kwestii.  
 Radna Polak zapytała się kiedy będzie robione os wietlenie uliczne na ulicy 
Ogrodowej? Wo jt poinformował radną, z e na pewno przed połoz eniem asfaltu, ale na razie 
czekamy jak to się wszystko związanego z pandemią Coronowirusa uspokoi.  
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8. Zakończenie sesji.        
 
Przewodniczący Rady Gminy Lipka podziękował  za udział w XVI Sesji Rady Gminy Lipka.  
Na tym protoko ł zakon czono. 
 
 
 
Protokołowała:                             Piotr Wandas 
 
 
Monika Gręba               Przewodniczący Rady Gminy Lipka 


